
Saksliste og referat SU-SMU 

Notodden videregående skole  

Skoleår:  2021_22  Møtedato: 9. des. 2021 

Roller i SU-SMU   Navn  

Leder (elev)   Erin Lois Nieuwenhuize (HO) 

Nestleder (elev)  Alexander Milevasslien (TRL) 

Andre elevrepresentanter  Tord Helmersen (elevrådsleder) (EL) 
Kristian Lorentzen Næss (SR) 
Leo Jæger (ST) 
Andrea Haugen Gjerjordet (ST) 

Rektor/skolelederrepresentant  Karl Agnar Wåle 

Ansattrepresentant(er)  Matthew Hochstetler – miljøarbeider 
Torgeir Holla – avd. leder administrasjon 

Skoleeierrepresentant  Michelle Wirgenes 

Representant 
skolehelsetjenesten 

Hilde Kåsin 

 

Til stede: Kristian, Tord, Leo, Aleksander, Erin, Andrea, Karl Agnar, Kjersti Wendelborg 
(formidler av sak), Torgeir, Michelle, Matthew, Hilde   
Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

Fast sak  Rektor informerer om 

oppfølging av saker fra 

forrige møte, hvordan er 

innspillene fra SU-SMU 

fulgt opp?  

- Sanitærutstyr, bind, OB osv finnes ingen dispenser. Det 

foreslår en prøveperiode start januar 22 

- Dispenser for vannglass er innkjøpt og henges opp ved 

vannmaskiner for å få gratis glass til vann. Unngå bruk 

av Starbucks kopper 

5_21/22 Informasjon om 
arbeidet i elevrådet 

Informasjon om sakene som elevrådet jobber med 

• Volleyballlag - det jobbes med å få etablert et lag. 
Trener er klar, og elevrådet har sett muligheter for 
tid i hallen 



• Nødutgang R269 og R206 må ses på. Det er en låst 
dør og nødvendig med instruksjon for 
åpnemekanisme 

• Skoleball 

6_21/22 Gjennomgang av 
hovedområder i 
strategiplanen og de 
overbyggende 
målsetningen om 
gjennomføring og 
livsmestring. 

Kort orientering om hvordan skolen jobber videre med 
dette, og hvordan elevenes stemme skal komme fram i 
arbeidet med planen med målsetninger og tiltak. Karl 
Agnar utfordret SMU på innspill 

• Viktig at det det legges opp til mestringsfølelse for 
elever i skolen. Det må være en mestringsfølelse 
som gir lyst til å jobbe videre med andre oppgaver. 

• Det må vises hvilke muligheter som kan nås – f.eks 
lærlingeplasser 

• Gode helsevalg er viktig, og henger sammen med 
trygghet, tilhørighet og fellesskap. Psykisk helse må 
snakkes om, og tas opp i klasser. UngHelse kan ha en 
enda større rolle ute i klassene med informasjon om 
psykisk helse. 

• Et godt klassemiljø er viktig – lærere bør jobbe aktivt 
med bytte av læringspartnere og aktiviteter for hele 
klassen. Makkerpar og grupper fungerte bra i 
oppstart. Ok å fortsette med en del samhandling, 
klasseaktiviteter. 

• Utfordring gjennom elevrådet – til å melde inn hva 
er gode aktiviteter, tiltak for å bygge opp under 
«Gode helsevalg» og andre satsningsområder i 
strategiplanen. Planen sendes ut til elevrådet 

• Plakater om gode helsevalg bør være på plakater 
rundt på skolen 

7_21/22 Skolens plan for 
forberedelser, 
gjennomføring og 
oppfølging av 
elevundersøkelsen.  

 

Kort orientering om hvordan elevundersøkelsen er 
forberedt, svarprosent og hvordan skolen tar tak i 
resultater på mobbing og mistrivsel konkret. 

• Svarprosent 91% 

• Overblikk – hovedområder har trafikklysmodell 
og faglige, støtte fra lærer, relasjoner scorer 
bra.  

• Skolen scorer lavt på elevmedvirkning og 
elevdemokrati  

o Kan det være en forslagskasse for 
elever? 

o Viktig at de sakene elevene får 
gjennomslag for, formidles ut til 
klassene om informasjon 

o Anonymt gir ofte flere meninger 

https://vtfk.sharepoint.com/:b:/r/sites/innsida-varorganisasjon/StyrendeDokumenter/Strategiplan%20for%20videreg%C3%A5ende%20oppl%C3%A6ring%202021-2025.pdf?csf=1&web=1&e=vlMqOz


• Elevmedvirkning bør også stå på agendaen i 
elevrådet – viktig at elevene er inkludert og 
engasjerte. 

 8_21/22 Oppfølging av 
Ungdataresultater 

 

Ekstra fokus fra UngData på områder som  

• Nakenbilder, frivillig og ufrivillig. Seksuell 
trakassering og psykisk helse. 

• Hvordan har det gått med ungdommen under 
korona. Mange ungdom er robuste, de som sliter i 
koronatiden, sliter også ellers. 

• Hyperoppmerksomhet fører også til at elever kjeder 
seg raskere.  

• Ønsker fokus mer på psykisk helse – i klassene i 
skolemiljøet. 
o VIP undervisning har vært gjennomført fra 

UngHelse, men ikke alle 1. klasser har 
respondert (kontaktlærer) UngHelse har 
oversikt over hvilke klasser som har 
gjennomført. 

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

 2_21/22  Trivselstiltak Informasjon rundt aktuelle kantineløsninger. Det 

står om to hovedretninger 

• Digitalkantine med miljøarbeider/ 

kantineansvarlig 

• Egen drift av kantine med kokk og assistent for 

salg av egne varer. 

 

Det legges fram positive og negative sider for 

begge løsningene som kan behandles i 

elevrådet.  

Brukerundersøkelse mot elevene om spørsmål 

rundt kantineløsning januar/februar 22. 
 

Neste møte: torsdag 3. februar kl. 12.00 


